
 

 

  
  

    
Møtereferat  

  

Aktivitet:   Styremøte  I.F  Frøy  
Innkalt:   Haakon  Selje,  Espen  Hillmann,  Lene  Østberg,  Vidar  

Handal,  Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Bjørn  Strøm,  
Wenche  Madsen  Eriksson,  Jørn  Michalsen,  Nina  Grude,  
Geir  Tresselt,  Ivar  Kjellhov;    

Dato:   Mandag  31.  august    2015  
Tid  og  sted   kl.  18.00.  Ekeberg,  Osloidrettens  hus  
Innkalt  ved:   Jørn  Michalsen  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
  
1.  

  
Velkommen    

Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte  
Vedtak:  Godkjent  

  
NM  2015  -‐‑  oppsummering  
Se  veldig  positive  tilbakemelding  på  e-‐‑post  fra  rittkommisær.  Klubben  har  fått  
nye  positiv  tilbakemelding.  Kjempeinsant  fra  alle  i  IF  Frøy.  Storskjerm  var  en  
suksess.  God  tilbakemelding  på  løpene  fra  deltagere.  Trøyer  til  støtteapparatet  
virket  veldig  bra.  God  stemning  under  rittene.  
  
Videre  arbeid  med  kontinentallag,  elite  landevei  og  ungdom  landevei  
Kontinentallag  er  ikke  liv  laga,  forbundet  sier  at  alle  ryttere  skal  motta  stipend.  
Dette  betyr  mist  200k  i  ekstra  utgifter.  Mange  ungdomsryttere  på  gaterittet  på  
Tusenfryd.  Dette  må  vi  ta  med  oss  videre.  Det  nye  etter  Frøy  Bianchi  kan  bli  
Frøy  Elite,  se  eget  skriv  fra  Håkon  Selje  for  detaljer.  Dette  blir  også  et  tema  på  IF  
Frøy  2020.  
  
Søknad  Gjensidigestiftelsen    
                                  Søknadsfrist  er  15.  september  
Styreleder  i  golfklubben.  Rustad,  Frøy  –  en  hall,  for  både  golf  og  andre  idretter.  
9-‐‑hulls  bane  på  fyllinga.  Rundløype  –  lysløype.  
Teknikkpark  på  Haraløkka,  pumptrack  på  Grønmo.  Fristen  er  snart,  vi  ser  om  
vi  klarer  å  få  til  en  søknad  før  fristen.    
  
Ritt  og  arrangementer  2016  
Terrengsykkelrittet,  et  UBcup  ritt,  Norgescup,  Klubbmesterskap  
Landeveisritt?  spesielt  for  unge?  To  dagers  petit?  
Klubben  blir  spurt  om  å  bidra  til  vakter  på  styrkeprøven.  
Don  Pedro  Gran  Fondo  –  Lokale  klubber  som  kan  være  adm,  vakter  og  
sekretariat  –  antakelig  i  helgen  etter  birken.  
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Jørn/Espen/  
Haakon/Ivar  

  
  
  
  
  
Haakon/Jørn/alle  
  
  
  
  
  
  
Nina/Jørn/alle  
  



 

 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
2.  

Strategiarbeid  Frøy  
Hvordan  jobber  vi  fram  mot  samlingen  ?  
Geir  presenterte  sitt  forslag  til  hvordan  samlingen  kan  gjøres,  og  vi  møtes  15.  
september  for  å  lage  vision.    
  
Søknad  om  støtte  til  VM  for  Masters  
Budsjett  vedlagt  
Vedtak:  9  deltakere  på  VM  og  Nordisk,  vi  dekker  3  500  pr.  person  som  reiser.          
  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  ”elite”  
Gode  resultater  i  Birken,  Norges  cup  har  vært  litt  under  pari.  Opplegget  med  
busser  ,  og  langing.  Litt  ekstra  stating  med  treninger  frem  mot  birken.  For  1000  
kr.  fikk  en  buss  tur/retur  –  og  2  langinger.    
  
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  ”elite  og  Team  Frøy-‐‑  
Bianchi”    
NM:  15  kom  til  mål.  Jon  Sæverås  Breivoll  var  en  av  dem.  Markerte  Frøy  godt  i  
Artic  Race.  Ingen  tekniske  uhell  underveis,  takk  til  Sørensen  for  utstyr  og  annet.  
Gode  resultater  på  ungdomsrittene.      
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Vidar  
Espen/  

  
3.  

  
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Rapport/innspill  fra  sponsoransvarlig  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Signere  kontrakt,  og  bestemme  endelig  design.  Satser  på  et  møte  med  Kalas  i  
uke  37.  
Rapport  fra  Styrkeprøven  
Eierforum  16.  september  2015.    
  

  
Jørn  
Bjørn  
Geir  
Christin  
Ivar  

  
4.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
Taper  penger  på  NM,  ellers  så  ser  det  greit  ut.    
  

    
Wenche/alle  

  
5.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
  

  
Jørn/alle  
  

  
6.  

  
Datoer  for  møter  og  representasjonsoppgaver  –  plan  fremover  
Styremøter  fremover  
  
Mandag  26.  oktober  
Mandag  30.  november  
Tirsdag  12.  januar  
Tirsdag  2.  februar  
  
Strategisamling  fredag  25.  og  lørdag    26.september  
Årsmøte  tirsdag  16.  februar  

  
Alle  

  
7.  

  
Eventuelt  
  

  
Alle  

 


